

基督教香港信義會信義中學  
2017-2018 年度中文科、英文科及宗教組合辦  
聖經金句硬筆書法比賽  
(中四至中五)



姓名： 曾詠詩 (19)

班別： 4E

### 八福

- 5:3 虛心的人有福了，因為天國是他們的。
- 5:4 哀慟的人有福了，因為他們必得安慰。
- 5:5 溫柔的人有福了，因為他們必承受地土。
- 5:6 飢渴慕義的人有福了，因為他們必得飽足。
- 5:7 憐恤的人有福了，因為他們必蒙憐恤。
- 5:8 清心的人有福了，因為他們必得見神。
- 5:9 使人和睦的人有福了，因為他們必稱為神的兒子。
- 5:10 為義受逼迫的人有福了，因為天國是他們的。

### Eight Blessings

- 5:3 Happy are the poor in spirit: for the kingdom of heaven is theirs.
- 5:4 Happy are those who are sad: for they will be comforted.
- 5:5 Happy are the gentle: for the earth will be their heritage.
- 5:6 Happy are those whose heart's desire is for righteousness: for they will have their desire.
- 5:7 Happy are those who have mercy: for they will be given mercy.
- 5:8 Happy are the clean in heart: for they will see God.
- 5:9 Happy are the peacemakers: for they will be named sons of God.
- 5:10 Happy are those who are attacked on account of righteousness: for the kingdom of heaven will be theirs.

### 八福

5:3 虛心的人有福了，因為天國是他們的。

5:4 哀慟的人有福了，因為他們必得安慰。

5:5 溫柔的人有福了，因為他們必承受地土。

5:6 飢渴慕義的人有福了，因為他們必得飽足。

5:7 憐恤的人有福了，因為他們必蒙憐恤。

5:8 清心的人有福了，因為他們必得見神。

5:9 使人和睦的人有福了，因為他們必稱為神的兒子。

5:10 為義受逼迫的人有福了，因為天國是他們的。

姓名: Vincy Tsang, 19, Eight Blessings 班别: 4E

5:3 Happy are the poor in spirit: for the kingdom of heaven

5:4 Happy are those who are sad: for they will be comforted.

5:5 Happy are the gentle: for the earth will be their heritage

5:6 Happy are those whose heart's desire is for righteousness: for they will have their desire.

5:7 Happy are those who have mercy: for they will be given mercy.

5:8 Happy are the clean in heart: for they will see God.

5:9 Happy are the peacemakers: for they will be named sons of God.

5:10 Happy are those who are attacked on account of righteousness: for the kingdom of heaven will be theirs.

COUNT YOUR  
**BLESSINGS.**  
NAME THEM ONE BY ONE.  
COUNT YOUR  
MANY BLESSINGS  
SEE WHAT GOD HAS DONE.

基督教香港信義會信義中學  
2017-2018 年度中文科、英文科及宗教組合辦  
聖經金句硬筆書法比賽  
(中四至中五) 13-03-2018

姓名：林江嵐 (14)

班別：4H



### 八福

- 5:3 虛心的人有福了，因為天國是他們的。
- 5:4 哀慟的人有福了，因為他們必得安慰。
- 5:5 溫柔的人有福了，因為他們必承受地土。
- 5:6 飢渴慕義的人有福了，因為他們必得飽足。
- 5:7 憐恤人的人有福了，因為他們必蒙憐恤。
- 5:8 清心的人有福了，因為他們必得見神。
- 5:9 使人和睦的人有福了，因為他們必稱為神的兒子。
- 5:10 為義受逼迫的人有福了，因為天國是他們的。

### Eight Blessings

- 5:3 Happy are the poor in spirit: for the kingdom of heaven is theirs.
- 5:4 Happy are those who are sad: for they will be comforted.
- 5:5 Happy are the gentle: for the earth will be their heritage.
- 5:6 Happy are those whose heart's desire is for righteousness: for they will have their desire.
- 5:7 Happy are those who have mercy: for they will be given mercy.
- 5:8 Happy are the clean in heart: for they will see God.
- 5:9 Happy are the peacemakers: for they will be named sons of God.
- 5:10 Happy are those who are attacked on account of righteousness: for the kingdom of heaven will be theirs.

### 八福

5:3 虛心的人有福了，因為天國是他們的。

5:4 哀慟的人有福了，因為他們必得安慰。

5:5 溫柔的人有福了，因為他們必承受地土。

5:6 飢渴慕義的人有福了，因為他們必得飽足。

5:7 憐恤人的人有福了，因為他們必蒙憐恤。

5:8 清心的人有福了，因為他們必得見神。

5:9 使人和睦的人有福了，因為他們必稱為神的兒子。

5:10 為義受逼迫的人有福，因為天國是他們的。

姓名：林江岚 ( 14 )

班别：411

## Eight Blessings

5:3. Happy are the poor in spirit : for the kingdom of heaven is this.

5:4. Happy are those who are sad : for they will be comforted.

5:5. Happy are the gentle : for the earth will be their heritage.

5:6. Happy are those whose hearts desire is for righteousness : for they will have their desire.

5:7. Happy are those who have mercy : for they will be given mercy.

5:8. Happy are the clean in heart : for they will see God.

5:9. Happy are the peacemakers : for they will be named sons of God.

5:10. Happy are those who are attacked on account of righteousness : for the kingdom of heaven will be theirs.

COUNT YOUR  
**BLESSINGS.**  
NAME THEM ONE BY ONE.  
COUNT YOUR  
**MANY BLESSINGS**  
SEE WHAT GOD HAS DONE.

基督教香港信義會信義中學  
2017-2018 年度中文科、英文科及宗教組合辦  
聖經金句硬筆書法比賽  
(中四至中五)



姓名： 林奕希 ( 17 )

班別： 5B

### 八福

- 5:3 虛心的人有福了，因為天國是他們的。
- 5:4 哀慟的人有福了，因為他們必得安慰。
- 5:5 溫柔的人有福了，因為他們必承受地土。
- 5:6 飢渴慕義的人有福了，因為他們必得飽足。
- 5:7 憐恤的人有福了，因為他們必蒙憐恤。
- 5:8 清心的人有福了，因為他們必得見神。
- 5:9 使人和睦的人有福了，因為他們必稱為神的兒子。
- 5:10 為義受逼迫的人有福了，因為天國是他們的。

### Eight Blessings

- 5:3 Happy are the poor in spirit: for the kingdom of heaven is theirs.
- 5:4 Happy are those who are sad: for they will be comforted.
- 5:5 Happy are the gentle: for the earth will be their heritage.
- 5:6 Happy are those whose heart's desire is for righteousness: for they will have their desire.
- 5:7 Happy are those who have mercy: for they will be given mercy.
- 5:8 Happy are the clean in heart: for they will see God.
- 5:9 Happy are the peacemakers: for they will be named sons of God.
- 5:10 Happy are those who are attacked on account of righteousness: for the kingdom of heaven will be theirs.

### 八福

5:3 虛心的人有福了，因為天國是他們的。

5:4 哀慟的人有福了，因為他們必得安慰。

5:5 溫柔的人有福了，因為他們必承受地土。

5:6 飢渴慕義的人有福了，因為他們必得飽足。

5:7 憐恤的人有福了，因為他們必蒙憐恤。

5:8 清心的人有福了，因為他們必得見神。

5:9 使人和睦的人有福了，因為他們必稱為神的兒子。

5:10 為義受逼迫的人有福了，因為天國是他們的。

姓名: 林奕希 (17)

班別: 5B

## Eight Blessings

5=3 Happy are the poor in spirit: for the kingdom of heaven is theirs.

5=4 Happy are those who are sad: for they will be comforted.

5=5 Happy are the gentle: for the earth will be their heritage.

5=6 Happy are those whose heart's desire is for righteousness: for they will have their desire.

5=7. Happy are those who have mercy: for they will be given mercy.

5=8 Happy are the clean in heart: for they will see God.

5=9 Happy are the peacemakers: for they will be named sons of God.

5=10 Happy are those who are attacked on account of righteousness: for the kingdom of heaven will be theirs.

COUNT YOUR  
**BLESSINGS.**  
NAME THEM ONE BY ONE.  
COUNT YOUR  
**MANY BLESSINGS**  
SEE WHAT GOD HAS DONE.